
AULAN JA TUULIKAAPIN YLLÄPITOSIIVOUS 

(3kpl) 

  

PÄÄAULA  3 x viikko 

(maanantai, keskiviikko ja 

perjantai) 

 

MUUT AULAT  2 x viikko 

(maanantai ja keskiviikko) 

 
 Pyyhi ikkunalaudat, 

ovenkahvat ja tahrat ovien 

ikkunoista (myös tuoleista tahrat) 

 

 

 Imuroi matto  

 

 

 

 

 Pyyhi lattia tai puhdista 

yhdistelmäkoneella 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
ikkunalauta  

 
   
ovenkahva 

 
  

 

imuroida = 

puhdistaa 

pölynimurilla 

 

 
 
yhdistelmäkone 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TUULIKAAPPI (1 x viikossa pyyhi matto ja maton 

alusta ja pese käsienpesuallas) 

 
Pyyhi ovenkahvat ja tahrat ikkunoista 

(tarpeen mukaan, aulojen siivouksen 

yhteydessä) 

 

Pese käsienpesuallas tarvittaessa 

 

Pyyhi matto ja maton alusta 

maanantaisin kostealla 

mikrokuitupyyhkeellä 

 

Pese lattiakaivot harjapesulla ja 

desinfioivalla puhdistusaineella 1 x kk 

(kuukauden viimeinen maanantai, 

nosta ritilät ylös) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

käsienpesuallas  

 

 

 
 

kostea = pinta jää 

kosteaksi, kuivuu 

itsestään 

 

 

lattiakaivo 

 

 

 

 


